

TABLE OF CONTENTS

目 录

Advances in Diagnosis and Treatment of Pancreatic Cancer

(胰腺癌诊疗进展)

P. YAN, S. TU, J. M. SHI.....5

Application Value of Surgical Risk Assessment System for Orthopedic

Elderly Patients in Predicting 312 Patients

(骨科老年患者手术风险评估系统预测 312 例患者的应用价值)

S. L. WANG, M. Q. ZHOU, J. L. LIU, J. PENG.....13

Clinical Study of Treating Elderly Patients' Femoral Intertrochanteric Fracture with

Biotype Common Handle (Short Handle) Artificial Femoral Head Arthroplasty

(应用生物型普通柄假体治疗超高龄股骨粗隆间骨折的临床研究)

S. L. WANG, M. Q. ZHOU, J. L. LIU, J. PENG.....18

Ischemic Cecal Necrosis Was Misdiagnosed as Acute Appendicitis in 1 Case and

the Literature Was Reviewed

(缺血性盲肠坏死误诊为急性阑尾炎 1 例并文献复习)

L. M. LIU, B. J. WAN, Z. LIU, C. ZHANG.....28

The Treatment of Retrograde Avulsion Injury of Extremities Skin and Wound Covering

(四肢皮肤逆行撕脱伤治疗方案及创面处理)

X. G. LI, Y. T. LIU.....34

Comparison of the Effects of Proximal Femoral Nail Antirotation and Dynamic Hip

Screw in Treatment of Elderly Intertrochanteric Fractures

(经皮撬拨复位联合 PNFA 治疗与 DHS 治疗老年股骨转子间骨折临床疗效比较)

J. W. ZENG, F. CAO, L. M. YANG, C. LI, H. Y. HE, X. ZHOU, Z. P. LIU, L. J. CHENG.....42

The Surgical Treatment of Deep Sternal Wound Infections after Thoracic Aortic Prosthesis Graft

(胸主动脉置换后胸骨切口深部感染的外科治疗)

J. F. LIU, Y. S. GAO, F. ZHOU, S. HUANG, P. WANG, M. YANG.....50

Preventive Effect of Prewarming Intervention Prior to Anesthesia on Perioperative

Hypothermia in Elderly Patients with TURP

(麻醉前预保温对 TURP 老年患者围术期低体温的防治效果)

X. F. ZHOU, L. LIN, W. CHEN, Y. F. CAO.....58